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Protokół  Nr 12/2008 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Bud Ŝetu  

 odbytego w dniu 10 grudnia 2008r. 
 
Komisja Gospodarki i Bud Ŝetu w składzie:  
Ryszard Dembniak  - Przewodniczący Komisji 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Krzysztof Krzywak – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  
Skarbnik Aneta Nawracała 
 
Posiedzenie trwało od godz. 13.00 do godz.16.15 
 
Przyjęto jednogło śnie nast ępujący porz ądek posiedzenia:  
 
1. Informacja o stanie mienia komunalnego 
2. Uchwalenie budŜetu gminy Zbąszynek na 2009 rok 
3. Plan pracy Komisji na 2009 rok 
4. Sprawy bieŜące (projekty uchwał) 

 
Ad. 1  
Komisja otrzymała informację o stanie mienia komunalnego wraz z projektem budŜetu gminy 
na 2009 rok, na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 18 listopada 2008r. 
Do informacji zgłoszono następującą uwagę: 
Radny Andrzej Budych  zapytał, czy została przeprowadzona analiza ile jest mienia 
niezbędnego do funkcjonowania gminy, a co mogłoby być przedmiotem zbytu, ile wynosiłby 
wtedy budŜet i jaka to jest rezerwa finansowa? 
W odpowiedzi Skarbnik Aneta Nawracała  poinformowała, Ŝe nie przeprowadzono takiej 
analizy, jest to na bieŜąco weryfikowane. 
Radny Andrzej Budych  zwrócił uwagę, Ŝe w ciągu pół roku naleŜałoby przyjrzeć się tej 
kwestii.  
 
Ad.2  
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła wprowadzone zmiany do projektu budŜetu gminy 
na 2009 rok, po dokonanej korekcie zmieniają się kwoty  zaplanowanych dochodów i 
wydatków, deficyt nie uległ zmianie /zestawienie wprowadzonych zmian do projektu budŜetu 
na 2009 rok stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 
 
Radny Krzysztof Krzywak  w temacie funkcjonowania placówek oświatowych w 2009 roku, 
zwrócił uwagę, Ŝe w Szkole Podstawowej,  budŜet zwiększa się o 7%, w Szkole 
Podstawowej w Kosieczynie o 2%, w Szkole w Dąbrówce Wlkp. o 9%, natomiast w 
Gimnazjum zmniejsza się o 7%. 
Radny Krzysztof Krzywak  zauwaŜył pozytywne zmniejszenie wydatków w Gimnazjum. 
JeŜeli nie wpływa to na obniŜenie jakości pracy szkoły to radny zwrócił się z prośbą o 
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przyznanie wyróŜnienia w postaci nagrody dla Dyrektor Gimnazjum lub zwiększenia środków 
na wydatki rzeczowe szkoły. 
Postanowiono równieŜ objąć kontrolą Komisji Rewizyjnej temat niewykorzystania środków z 
wynagrodzeń w Gimnazjum oraz wykorzystanie godzin dyrektorskich i sposobu 
rozwiązywania zastępstw w przypadku chorób nauczycieli. 
Radny  Krzysztof Krzywak  zwrócił uwagę, Ŝe brakuje jeszcze środków na stypendia dla 
dzieci zdolnych, zdaniem radnego brakuje formuły przyznawania stypendium, moŜe 
Dyrektorzy powinni się spotkać i ustalić kryteria przyznawania stypendiów.  
Z uwagi na powyŜsze radny wystąpił z wnioskiem, by określić regulamin i procedury 
przyznawania stypendiów dla dzieci zdolnych. 
Radny Krzysztof Krzywak  wystąpił z wnioskiem, by w kryteriach analizy ofert składanych 
przez organizacje pozarządowe przeanalizować skutki przyznania środków z ubiegłego roku 
oraz przemyśleć, czy nie warto dopasować kryteriów do realnej rzeczywistości. 

Radny Krzysztof Krzywak przypomniał, Ŝe zgłaszał kiedyś propozycję nagrodzenia pań 
opiekujących się „urzędowymi” psami oraz przyznania nagród finansowych dla straŜaków. 
Radny ponowił swój wniosek. 

Burmistrz Wiesław Czyczerski  odniósł się do 7 wniosków do projektu budŜetu Gminy na 
2009 rok zgłoszonych przez Komisję Gospodarki i BudŜetu: 

1. Zabezpieczenie kwoty w wysokości 10.000 zł na realizację programu Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Zbąszynek - wniosek zrealizowano - 
zabezpieczono 8 tys. zł w ramach Gminnego Programu Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na realizację Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie 
Zbąszynek 
 
2. Przemyśleć moŜliwość utworzenia w ramach Gminnego Programu  Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych funduszu stypendialnego dla dzieci zdolnych, 
pochodzących z rodzin uzaleŜnionych – wniosek zrealizowano - zabezpieczono 5 tys. zł na 
stypendia dla dzieci zdolnych pochodzących z rodzin uzaleŜnionych, pozostaje kwestia 
powołania Komisji przyznającej stypendia, która opracuje kryteria przyznawania stypendiów, 
wnioskującymi będą wychowawcy 
 
3. Środki przeznaczane na godziny ponadnormatywne dla Policji przeznaczyć na 
zatrudnienie drugiego StraŜnika Miejskiego, odnosząc się do powyŜszego wniosku Komisja 
Gospodarki i BudŜetu wnioskowała o zbadanie, czy występuje potrzeba zatrudnienia 
drugiego StraŜnika Miejskiego w gminie – zdaniem Burmistrza nie ma potrzeby zatrudniania 
drugiego StraŜnika Miejskiego, Policja i StraŜnik mają róŜne kompetencje. 
 
4. W ramach poprawy bezpieczeństwa w gminie zwiększyć monitoring miasta  - w planach 
jest zamontowanie trzech dodatkowych kamer, 
 
5. Z uwagi na powstające nowe ulice korzystne byłoby opracowanie wieloletniego planu 
budowy i remontowania dróg – Burmistrz poinformował, Ŝe wieloletni plan remontu dróg jest 
juŜ opracowany na najbliŜsze dwa lata i jest przyjęty do realizacji, więc na dziś nie potrzeby 
opracowywania nowego. 

 
6. Uefektywnienie promocji gminy - ogłoszono konkurs na stanowisko do spraw promocji, 



Rada Miejska w Zbąszynku   V kadencja Samorządu 

         KOMISJA GOSPODARKI I BUDśETU                                      2006-2010 

 

 3 

 
 

 
7. Przedstawienie na grudniowych posiedzeniach Komisji ostatecznego stanowiska w 
sprawie budowy hali sportowej i basenu oraz przedstawienie tematu funkcjonowania CUM 
Zdrovita w kontekście koncepcji Zarządu Zdrovity a naszych oczekiwań. Jak poinformował 
Burmistrz, budowa hali sportowej i basenu są zapisane do realizacji w budŜecie na 2009 rok. 
W temacie funkcjonowania CUM – potrzeba podjęcia decyzji odnośnie zagospodarowania i 
zarządzania obiektem, zmianie uległa kwestia zarządzania obiektem, poniewaŜ 
wprowadzono kolejnego gospodarza. 
Postanowiono powrócić do tematu w lutym 2009 roku, po spotkaniu z Zarządem Zdrovity. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt bud Ŝetu gminy po 
wprowadzonych zmianach.  

 
Ad.3  
W kwestii planu pracy Komisji na 2009 rok, Komisja przeprowadziła szerszą dyskusję nad 
koncepcją organizowania wspólnych Komisji. Ostatecznie ustalono, Ŝe odbędzie się 
dodatkowe spotkanie z Przewodniczącymi Komisji Stałych celem podjęcia ostatecznej 
decyzji w temacie planów pracy Komisji Stałych na 2009 rok. 
 
 
Ad.4  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie na 
2008 rok. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody dla 
Burmistrza Zbąszynka do podpisania weksla in blanko wraz  z deklaracją wekslową. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
Skarbnik Aneta Nawracała przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego 
Programu Współpracy Gminy Zbąszynek z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami na 2009 rok. 
Radny Krzysztof Krzywak  zgłosił poprawki redakcyjne do projektu powyŜszej uchwały, 
które zostaną ujęte w projekcie uchwały. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  przedstawił projekty uchwały w sprawie wysokości 
ekwiwalentu pienięŜnego dla członka Ochotniczej StraŜy PoŜarnej, który uczestniczył w 
działaniu ratowniczym lub szkoleniu poŜarniczym organizowanym przez Państwową StraŜ 
PoŜarną lub Gminę Zbąszynek. 
Radny Krzysztof Krzywak zaproponował, by ustalić procentowy udział w szkoleniu 
poŜarniczym w wysokości 60% maksymalnej ustawowej stawki najniŜszego wynagrodzenia 
zasadniczego, natomiast za udział w pozostałych szkoleniach w wysokości 30% 
maksymalnej stawki ustawowej (za propozycją głosowano - 1 głos „za”) 
Komisja opowiedziała się za propozycją przedstawioną przez Burmistrza (4 głosy „za”). 
1 radny wstrzymał się od głosu. 
Projekt został skierowany pod obrady sesji.  
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W odniesieniu do projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych radny Krzysztof Krzywak  zgłosił następujące uwagi: 
- Strategia jest nieprawidłowo skonstruowana, 
- zadanie główne Strategii jest nieprawidłowo sformułowane, 
- diagnoza została wykonana na przestarzałych, nieaktualnych materiałach, 
- analiza SWOT nie jest punktowa, nie wiadomo skąd wzięto priorytety do realizacji, 
- zadania wpisano ogólnie bez wskazania kto ma się zająć ich realizacją, 
- w monitoringu brak wskaźników oceny, narzędzi i kryteriów, 
- brak osób zarządzających Strategią. 
Według radnego nie jest to strategia tylko ogólne załoŜenia koncepcyjno-ideologiczne. 
Komisja stosunkiem głosów 5 „za” i 1 głos „przeciw”  skierowała projekt uchwały w 
sprawie przyj ęcia Strategii Rozwi ązywania Problemów Społecznych pod obrady sesji.  
 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2009 rok.  
Radny Krzysztof Krzywak  zgłosił uwagę, iŜ naleŜałoby zmienić zapis w projekcie uchwały 
dot. włączenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych do Gminnej 
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych, poniewaŜ Program jest tylko częścią 
Strategii, elementem jej realizacji i jest Programem budowanym na podstawie innej ustawy 
niŜ Strategia.   
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  

 
Burmistrz Wiesław Czyczerski  omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii. Projekt uchwały zakłada 
zmianę preliminarza wydatków na 2009 rok.  
Radny Krzysztof Krzywak  zgłosił poprawki redakcyjne do projektu powyŜszej uchwały, 
które zostaną ujęte w projekcie uchwały. 
Komisja pozytywnie jednogło śnie zaopiniowała projekt powy Ŝszej uchwały. Projekt 
został skierowany pod obrady sesji.  
 
W sprawach bie Ŝących  
 
Radny Andrzej Budych  zasugerował, by w projektach uchwał powtarzających się cyklicznie 
np. corocznie, wprowadzane zmiany do poprzedniej  uchwały zaznaczać kolorową czcionką. 
 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i BudŜetu     
 
Ryszard Dembniak 
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Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Skarbnik 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 
 

 


